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Abstract (en)
[origin: CA2897929A1] A blade of an axial turbomachine has a vane which extends radially and a first set of branches or divisions, which radially
extend a radial end of the vane, and a second set of branches which radially extend the other of the radial ends of the vane and which are offset
over the circumference of the turbomachine. The branches extend axially along the entire length of the vane. The sets have different numbers of
branches. The branches further occupy the channel of the turbomachine and further counteract debris in the event of intake.

Abstract (fr)
L'invention a trait a une aube (726) de turbomachine axiale comprenant une pale (736) s'étendant radialement et un premier jeu de ramifications
(738) ou divisions, qui prolongent radialement une extrémité radiale de la pale (736), et un deuxiéme jeu de ramifications (738) qui prolongent
radialement |'autre des extrémités radiales de la pale (736) et qui sont décalées selon la circonférence de la turbomachine. Les ramifications (738)
s'étendent tout le long axialement de la pale (736). Les jeux présentent des nombres différents de ramifications (738). Les ramifications (738)
occupent davantage la veine de la turbomachine et s'opposent plus aux débris en cas d'ingestion.
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